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Ha allen,

Even bericht van mij: ik wacht nog steeds op antwoord van WJZ, hopelijk komt dat vanochtend maar het is daar ook druk.

Vanmorgen vroeg hebben we al even met DSM gesproken en dat was goed nieuws: zij kunnen afhankelijk van het gekozen scenario

half juli dan wel half september [ERE stuks in totaal geleverd hebben, maar al heel snel starten met productie en deelleveringen

door meer mankracht/machineuren in te zetten. Ze zouden het uiteraard fijn vinden snel duidelijkheid te hebben, want ze hebben

ook commerciéle orders die ze aan het inplannen zijn. Hoor graag ook jullie opmerkingen bij de nota.
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Hierbij mijn opzet voor de nota aan de minister over extra FFP2 maskers. Helaas niet vandaag naar de minister maar wel een eind

op weg.

Let op:

- lk heb het stukje voor de kamerbrief nav overleg vanmiddag nog niet gezien, moet daarmee in overeenstemming

zijn/worden gebracht
- lk wacht nog op advies WJZ

- @EERwil je dit nog afstemmen met 5.1.2e hoe IRF betrekken?

Kosten zijn aanzienlijk (marktprijs FFP2 masker momenteel EXER dus [EEE stuks =| RE euro). Mogelijk ook nog keuze voor

dwingende spoed bespreken?
-  Snelle levering kan lastig worden, ook bij keuze voor dwingende spoed en vermijden (verkorte) Europese

aanbestedingstraject. De tijd tussen gunning en levering blijft nl bestaan. Deze wordt beinvioed door de tijd die nodig is

voor productie/inkoop grondstoffen/opschaling van productie, tenzij een partij de maskers op voorraad heeft liggen.

Inmiddels hebben we daarover input verzameld van Sion (kan BEER) stuks extra leveren in najaar) en DSM/VDL (meest

gunstige scenario leveringBED:ks half juli). Is er nog nieuws over 3M of andere partijen?

Ik hoor graag jullie input/opmerkingen etc.

Groet,


